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Oversendingsforslag frå utvalet for miljø og samferdsel  
 
Møte Oversendingsforslag i valperioden 2015-2019 Forventa 

svar til 
MISA 

Svar til utval for 
miljø og samferdsel 

15.03.2017 Atle Kvåle stilte spørsmål om verdikort på fylkesvegferjene. Juni RS -/17 til MISA 
08.06.17 

20.04.2017 Synnøve Solbakken stilte spørsmål om realisering av  
Fjelberg-sambandet 

August  

10.05.2017 Rasmus Laupsa Rasmussen stilte oppfylgjande spørsmål 
om omfanget av feil på sanntidsinformasjonssystemet 

Juni RS -/17 til MISA 
08.06.17 

10.05.2017 Gustav Bahus ba om oppdatert informasjon om Sørvest 
Bomvegselskap AS 

Juni  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


